
در پیگیری های صندوق ذخیره خط
قرمز ما منافع فرهنگیان است

پاسخ نماینده سازمان معلمان و مسئول کارگروه صندوق ذخیره
فرهنگیان به پرسش های کانال تلگرامی حرف حساب

 

#سازمان و اینجانب هیچ عقد اخوتی با مدیران گذشته و حال و آینده
نبسته ایم خط قرمز ما منافع فرهنگیان است.

# در مورد طلب صندوق ذخیره از دولت سازمان برنامه و بودجه با کمک
دیوان عدالت اداری از پرداخت این مبلغ استنکاف ورزیدند.

#ماده هشت که در بردارنده ارزش مالکانه بوده بعلت عدم اجرایی شدن
طی ۲۳ سال در سال ۱۳۹۷ حذف می شود. با تهیه مقدمات برای اجرایی
شدن این ماده، صندوق وارد فاز اجرایی ارزش مالکانه شده است و

مجددا در پیش نویس اساسنامه جدید قرار گرفته است.

#یکی از مطالبات ما دریافت کمک سالیانه دولت مطابق با ماده ۱۷
فصل چهارم هزینه ها بوده است ولی متأسفانه دولت ها  در این امر
سهل انگاری کرده اند. امیدوارم موضوع کمک به صندوق را به “قانون
الحاق برخی مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت” اضافه
کند. در اینصورت نه تنها مبلغ 2700 میلیارد تومان وصول خواهد شد
بلکه سالیانه، کمک دولت به صندوق در بودجه سنواتی لحاظ خواهد شد.

متن کامل پاسخ محمدتقی سبزواری نماینده و مسئول کارگروه صندوق
ذخیره فرهنگیان سازمان معلمان ایران و پرسش های رضا نهضت موسس و

مدیر کانال تلگرامی حرف حساب به شرح ذیل است:

 

جناب آقای رضا نهضت مدیر محترم کانال تلگرامی حرف حساب

با سلام و عرض تبریک روز خبرنگار و سپاس از توجه شما به مسائل
حوزه آموزش و پرورش و مطالبات فرهنگیان

نخست ضرورت دارد از اینکه تلاش های سازمان معلمان ایران در پی
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گیری مطالبات بحق فرهنگیان عزیز از دید آن رسانه محترم مغغول
نمانده، سپاسگزاری نمائیم.

سپس در پاسخ به پرسش هائی که خطاب به دبیرکل سازمان معلمان منتشر
کردید لازم می دانم برای اطلاع شما و سایر فرهنگیان عضو صندوق

ذخیره نکاتی را به عرض برسانم.

بدنبال پی گیری خواسته های فرهنگیان توسط اینجانب بعنوان نماینده
سازمان در صندوق ذخیره، بارها به سئوالات فوق و بالاخص در مصاحبه
اخیر اینجانب بطور مبسوط پاسخ داده شده است. بر این باورم که
سئوالات شما می بايست مستقیما به روابط عمومی صندوق ذخیره ارسال
شود ولی بدلیل اعتمادتان به این حزب مطالبه محور وظیفه خود می

دانم که مجددا اطاعت امر می کنم.

◀️ در ارتباط با مدیرعامل و یا مسئولان صندوق، سازمان و اینجانب
هیچ عقد اخوتی با مدیران گذشته و حال و آینده نبسته ایم.
همانگونه که پیشتر نیز به کرات گفته شده، خط قرمز ما منافع
فرهنگیان است. تعاملات ما تنها در سایه نیازهای مشترک همچون
رایزنی با نمایندگان مجلس و یا ارائه پیشنهاد برای اصلاح اساسنامه
بوده است. بنده پاسخگوی عدم اطلاع رسانی آنها نیستم. ولی بیش از
یک سال است که کارگروه صندوق سازمان و تعدادی از فعالان مستقل در

ریز جزئیات هستند.

◀️ در مورد طلب ۶۴۰ میلیاردی صندوق ذخیره از دولت، اولا لازم است
که تاکید شود طلب چند برابر این مبلغ است و دوم اینکه  بنظر می
رسد برنامه نویسان برنامه توسعه پنجم باید پاسخگو باشند. تا حدی
که ما مطلعیم، اداره حقوقی صندوق در سالیان اخیر پی گیر بوده ولی
بعلت ضعف قانونی، نتیجه مطلوب حاصل نشده است و سازمان برنامه و
بودجه با کمک دیوان عدالت اداری از پرداخت این مبلغ استنکاف

ورزیدند.

◀️همانطور که در مصاحبه عرض کردم، ماده هشت که در بردارنده ارزش
مالکانه بوده بعلت عدم اجرایی شدن طی ۲۳ سال در سال ۱۳۹۷ حذف می
شود. با تهیه مقدمات برای اجرایی شدن این ماده، صندوق وارد فاز

اجرایی ارزش مالکانه شده است.
اکنون که پرداخت ارزش مالکانه در مسیر بی بازگشت قرار گرفته است،

مجددا در پیش نویس اساسنامه جدید قرار گرفته است.

◀️ یکی از مطالبات ما دریافت کمک سالیانه دولت مطابق با ماده ۱۷



فصل چهارم هزینه ها بوده است ولی متأسفانه دولت ها همواره طی
قریب به سه دهه گذشته در این امر سهل انگاری کرده اند. امیدوارم
کمیسیون برنامه و بودجه با تلاش دکتر حاجی بابایی، موضوع کمک به
صندوق را به “قانون الحاق برخی مواد به قانون تنظیم بخشی از
مقررات مالی دولت” اضافه کند. در اینصورت نه تنها مبلغ 2700
میلیارد تومان وصول خواهد شد بلکه سالیانه، کمک دولت به صندوق در

بودجه سنواتی لحاظ خواهد شد.

محمدتقی سبزواری
نماینده سازمان معلمان و مسئول کارگروه صندوق ذخیره فرهنگیان

☑️ دبیر کل سازمان معلمان! لطفا پی گیری کنید!

◾️ سرکار خانم نقی یی دبیرکل سازمان معلمان! باتشکر از شما بابت
پی گیری مطالبات معلمان، خواهشمند است موارد زیر را هم پیگیری
کنید. اگر شما را خطاب قرار می دهیم به خاطر آن است که، از بیشتر
تشکل های منسوب به معلمان، چه اصولگرا و چه اصلاح طلب، که تنها
کارشان، دوره افتادن برای کسب پست های مدیریتی است، نا امیدیم.

◾۱️. چرا حدود ۶۴۰ میلیارد از طلب صندوق ذخیره از دولت، قبل از
وصول، توسط هیات امنا و مدیر عامل فعلی، از صورت های مالی حذف

شد؟

◾۲️. چرا اساس نامه سال ۹۲ که در آن بر ارزش مالکانه دارایی های
معلمان تاکید شده، در زمان مهدی نیکدل حذف شد؟

◾۳️. چرا حدود ۱۴۰۰ میلیارد از طلب صندوق از دولت در برنامه ششم
وصول نشده است؟

◾۴️. با توجه به ارتباط خوب و تقریبا حمایتی سازمان معلمان از
مهدی نیکدل، چرا تاکنون درباره این موارد اطلاع رسانی نکرده اید؟

با احترام

حرف حساب


